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Magical
Finland

Finland - Lapland - Sweden - Norway

12Days 9Nights

Travel Information
Norway Finland’s Temperature

Jan: -18°C ~ 8°C 
Feb: -18°C ~ 8°C 
Mar: -13°C ~ 2°C  
Apr: -6°C ~ 4°C 
May: 1°C ~ 11°C

Jun: 7°C ~ 17°C   

July: 10°C ~ 20°C 
Aug: 8°C ~ 17°C

Sept: 3°C ~ 11°C  
Oct: -2°C ~ 4°C 
Nov: -9°C ~ -3°C

Dec: -16°C ~ -7°C   

Inclusion Exclusion 

1. International Flight Ticket
2. One-way domestic flight 
3. Accommodation (Twin sharing basis)
4. Meals & Sightseeing as per itinerary 
5. Private air-conditioned coach 
6. Full guided-tour
7. Activities & entrance mentioned in
    itinerary

1. Personal travel insurance
2. Excess Baggage Charge
3. Extra tipping for all services as option
4. Own expenses (Laundry Fees,Corkage Fees, Extra Meal 
    etc.)
5. Any attraction tickets out from itinerary
6. Any optional tours

Note:

PG (HQ): 70-1-54 & 70-2-54 D’Piazza Mall Jalan Mahsuri, MK12, 11900 Penang.  Tel: +604-412 1616 Website: www.bpholiday.com 

(ICELAND) New Horizons Ehf (Kt. 541216 1700)
52 Holtsgata, 260 Reykjanesbar, Iceland.  Tel: +354-857 0646  Website: www.n66.tours

Certified by Member of Lisenced by Awarded by

BPHoliday BPHoliday

Beautiful Planet Holiday Tour & Travel Sdn. Bhd. (58352M) KPL 5634

‘Most Northern Lights Photographs Taken In a Year by Loo Eng Wah’
‘Biggest Single Northern Lights Expedition Group by a Travel Agency’

KL: B1-33A-7 The Soho Suites KLCC, Kuala Lumpur, 50450 Kuala Lumpur              Tel: +603-2181 6286 Website: www.bpholiday.com 

Currency 

Adapter 

Euro /
Norway Krone

Norway (GMT+2)
Finland (GMT+3)

 

Time Zone 

*Please note that buying optional tour from tour guide is at 
 your own discretion. Our company is not responsible for
 any dispute.

Things To Bring

1. Spike Chain
2. Sweater
3. Long John
4. Windproof Pants
5. Scatf
6. Gloves
7. Face Mask
8. Heat Pack

9. Mosturizer Lotion for Face & Skin
10. Lip Balm
11. Winter Cum Hiking Shoe
12. Rain Shoe Cover
13. Wool Socks
14. Rain Coat
15. Camera & Handphone Charger
16. Universal Travel Adaptor
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DAY 1:  Depart from Kuala Lumpur - Helsinki (MOB)

DAY 2:  Helsinki (B/-/D)

DAY 3:  Helsinki - Kuopio (B/L/D)

NORWAY

FINLAND

SWEDEN

12Days 9Nights

Magical
Finland

Our Highlights!
- Complimentary Aurora Photography
  (*subject to availability)

- Specialized Aurora Hunting

- Overnight at Igloo House to enjoy Aurora 

  Borealis (*subject to weather)

- King Crab Safari with Snow Mobile 

  Sleigh + All You Can Eat King Crab

- Reindeer Ride Experience

- Floating On Ice (Icebreaker Ship)

Overnight @
Igloo House!

Santa Claus 
Village

Reindeer Sledge

Floating on Ice

King Crab Bu�et

Helsinki

Ivalo

Kirkenes

Phya

Kemi

On Day 3 of your journey, you'll transition from Helsinki to Kuopio, beginning with a visit to the Kuopio Cathedral. 
Immerse yourself in the cultural and historical significance of this architectural gem. Explore the City Hall, discovering 
more about Kuopio's local governance and community life. The day culminates at Puijon Torni, offering panoramic 
views of the city and its surroundings. Enjoy a day filled with exploration, local insights, and scenic beauty, comple-
mented by meals that showcase the regional flavors.

Day 2 in Helsinki features a captivating city tour, starting at Sibelius Park with its tribute to composer Jean Sibelius. 
Explore the neoclassical elegance of Helsinki Cathedral at Senate Square before heading to the grand Uspenski 
Cathedral, a symbol of Orthodox heritage. The day concludes with a delicious dinner, offering a perfect blend of 
nature, culture, and Finnish history.

DAY 4:  Kuopio - Carvedilol - Tahkovuori - Oulu (B/L/D)
On Day 4, travel from Kuopio to Oulu, stopping at Tahko Ski Resort (*not including ski activities) for amid picturesque 
landscapes. If conditions allow, consider the enchanting experience of Aurora Hunting. Delight in local flavors during 
meals throughout the day.

DAY 5:  Oulu - Kemi (B/L/D)
On Day 5, your journey continues from Oulu to Kemi. Explore the enchanting Snow Castle (subject to availability) and 
marvel at its icy wonders. Later, experience the unique thrill of an Icebreaker Ship adventure, crossing from Kemi, 
Finland, into a Swedish port (timing may vary). If conditions permit, cap off the day with the magical experience of 
Aurora Hunting. Enjoy meals featuring local delights throughout the day.

DAY 6:  Kemi - Rovaniemi (B/L/D)
Journey from Kemi to Rovaniemi. Explore Ranua Zoo, delight in the festive atmosphere of Santa Claus Village, and 
experience Reindeer Sledging at a local farm. If conditions permit, conclude the day with Aurora Hunting. Enjoy local 
cuisine during provided meals.

DAY 7:  Rovaniemi - Pyha-Luosto Kansallispuisto - Saariselka (B/L/D)
On Day 7, journey from Rovaniemi to Saariselka via Pyha-Luosto National Park, exploring it by the unique "monster 
train." You will have the opportunity to explore local mines and experience the search for purple crystals within the 
mines. The day concludes with an extraordinary experience—overnighting in a glass igloo (*igloo houses type are 
depending on local igloo’s availability), providing a unique chance to witness the Northern Lights while in the warmth 
of the Aurora Glasshouse. Cherish an unforgettable and cozy stay amidst the Arctic surroundings.

DAY 8:  Saariselka - Kirkenes, Norway (B/L/D)
On Day 8, your journey continues from Saariselka to Kirkenes, Norway. Experience the thrill of a King Crab Safari, 
immersing yourself in the Arctic's marine wonders. Afterwards, you can indulge in an all-you-can-eat buffet featuring 
King Crab! 

DAY 9 Kirkenes - Ivalo (B/L/D)
On Day 9, travel from Kirkenes to Ivalo. Enjoy a Wild Reindeer Safari, with opportunities for pass-by views and 
photo stops if available. If conditions permit, end the day with the captivating experience of Aurora Hunting. Delight in 
meals showcasing local flavors throughout the day.

DAY 10: Saariselka - Ivalo        Helsinki (B/-/-)
Travel from Saariselka to Ivalo and return to Helsinki. Enjoy a free and easy day to explore the city at your leisure, 
with meals on your own.

DAY 11: Helsinki - Malaysia (MOB)
Fly back to Malaysia

DAY 12: Arrive Malaysia

FREE Aurora
Photography
(*subject to availability)

(*types of igloo houses depends on
  local igloo’s availability)

(Icebreaker Ship!)

Kuopio
Tahkovuori

Batskarsnas

‘Biggest Single
Northern Lights Expedition Group

by a Travel Agency’
Itineraries are subject to change or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not 

limited to, adverseweather, traffic problem, etc.



梦幻之都
芬兰

芬兰 - 拉普兰 - 瑞典 - 挪威

12天9夜

PG (HQ): 70-1-54 & 70-2-54 D’Piazza Mall Jalan Mahsuri, MK12, 11900 Penang.  Tel: +604-375 8202 Website: www.bpholiday.com 

(ICELAND) New Horizons Ehf (Kt. 541216 1700)
52 Holtsgata, 260 Reykjanesbar, Iceland.  Tel: +354-857 0646  Website: www.n66.tours

Certified by Member of Lisenced by Awarded by

BPHoliday BPHoliday

Beautiful Planet Holiday Tour & Travel Sdn. Bhd. (58352M) KPL 5634

KL: B1-33A-7 The Soho Suites KLCC, Kuala Lumpur, 50450 Kuala Lumpur              Tel: +603-2181 6286 Website: www.bpholiday.com 

‘Most Northern Lights Photographs Taken In a Year by Loo Eng Wah’
‘Biggest Single Northern Lights Expedition Group by a Travel Agency’

旅游信息

挪威芬兰全年温度

1月: -18°C ~ 8°C 
2月: -18°C ~ 8°C 
3月: -13°C ~ 2°C  
4月: -6°C ~ 4°C 
5月: 1°C ~ 11°C

6月: 7°C ~ 17°C   

7月: 10°C ~ 20°C 
8月: 8°C ~ 17°C
9月: 3°C ~ 11°C  
10月: -2°C ~ 4°C 
11月: -9°C ~ -3°C

12月: -16°C ~ -7°C   

已包含: 不包含:

1. 往返国际机票
2. 单程内陆飞机
3. 住宿(双人房标准) 
4. 部分膳食与景点
5. 全程冷气旅游巴士
6. 全程导游跟团
7. 行程所提及的景点活动与门票

1. 个人旅游保险
2. 行李超重, 超大费用自理
3. 服务小费自理
4. 额外自费
5. 行程未提及景点和入门票
6. 任何自费项目

备注处:

货币

插座

欧元 /
挪威克朗

挪威（GMT+2）
芬兰（GMT+3）

时差
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建议携带物品

1. 钉鞋
2. 羽绒服
3. 保暖衣
4. 防风裤
5. 围巾
6. 手套
7. 面罩
8. 面包

9. 保湿乳液
10. 润唇膏
11. 冬季防滑厚靴
12. 雨鞋套
13. 羊毛袜子
14. 雨衣
15. 相机和手机充电器
16. 国际插座

*请注意，从导游处购买任何可选旅游项目属于
  您个人的决定。本公司对任何问题一概不负责。
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12天9夜
梦幻之都
芬兰

行程亮点!

- 免费极光摄影（*视摄影师余额而定）

- 特制追北极光

- 在冰屋过夜，欣赏北极光（*冰屋的类

   型取决于当地所提供）

- 体验捕捉帝王蟹之旅 + 帝王蟹吃到

  饱自助餐

- 体验驯鹿雪橇乘坐体验

- 漂浮体验（破冰船）

免费极光照片
(*视摄影师余额而定）

极光玻璃屋过夜
(*冰屋的类型取决于当地所
  提供)

圣诞老人村

驯鹿雪橇

破冰船浮冰体验!

帝王蟹自助餐！

挪威

芬兰

瑞典

赫尔辛基

伊瓦洛

希尔克内斯

菲亚

凯米

库奥皮奥
塔赫库沃里

巴特斯卡斯纳斯

最大冰岛追光团
‘马来西亚纪录大全之单一

DAY 1:  吉隆坡出发 - 赫尔辛基 (机上用餐)

DAY 2:  赫尔辛基 (早/-/晚餐)

DAY 3:  拉提 - 库奥皮奥(早/午/晚餐)
早晨，探访库奥皮奥大教堂，领略其独特建筑的历史底蕴。接着，漫步市政厅，感受这座城市行政中
心的建筑之美和文化氛围。午间，品味当地美食，体验库奥皮奥独有的饮食风情。下午，徜徉在普幽
山塔的美景中。傍晚，尽情品味库奥皮奥的美味晚餐，为这一天的冒险画上完美的句号。这个独特而
充实的行程将留下难忘的回忆，展现库奥皮奥的独特魅力。

第二天开始赫尔辛基的城市游：从西贝柳斯公园开始，。随后，探索参议院广场上赫尔辛基大教堂的
新古典主义优雅之美，再前往宏伟的乌斯别斯基教堂，这是东正教传统的象征。整个城市游将为您呈
现芬兰的自然风光、文化底蕴以及历史传承。

DAY 4:  库奥皮奥 - 卡维地洛 - 泰赫凯沃里 - 奥卢 (早/午/晚餐)
第四天的行程从库奥皮奥前往奥卢，途中停留在塔赫科滑雪场（*不包括滑雪活动），欣赏雪白如画的
风景。如果天气条件允许，则考虑追北极光。

DAY 5:  奥卢 - 凯米 (早/午/晚餐)
早晨，您将前往冰雪城堡（*据城堡雕刻情况而定），欣赏其冰雪奇观，沉浸在神秘的冰雪世界中。随
后，您将体验破冰船的奇妙之旅，船只将穿越芬兰的边境，进入瑞典的港口（*活动可能在下午或傍晚
进行）。如果天气条件许可，您还有机会追寻北极光，为这一天划上美妙的句号。

DAY 6:  凯米 - 洛瓦涅米 (早/午/晚餐)
早晨，您将参观拉努阿动物园，近距离欣赏各种动物的生态环境。接着，您将前往圣诞老人村，感受
这个神奇的圣诞村庄，与圣诞老人亲密接触与拍照。在驯鹿雪橇场，您将体验驯鹿拉雪橇的独特魅力
，享受北欧冬季的乐趣。如果天气状况理想，您还有机会追寻北极光，沉浸在极光的神秘美丽中。一
天的旅程将为您带来丰富多彩的北极体验，让您留下难忘的回忆。

DAY 7:  洛瓦涅米 - 皮海 - 洛斯托国家公园 - 萨利色尔卡 (早/午/晚餐)
第七天的北欧之旅带您穿越洛瓦涅米、皮海-洛斯托国家公园和萨利色尔卡，体验丰富多彩的冰雪活动
。在皮海-洛斯托国家公园，乘坐怪物电车穿越雪地，您将有机会探索当地的矿场, 体验在矿场中寻找紫
色水晶。当夜幕降临，您将入住玻璃冰屋 (*冰屋的类型取决于当地所提供），躺在温暖的被窝中欣赏
神秘的北极光。这独特的住宿体验将为您的旅程锦上添花，创造难忘的冬季回忆。

DAY 8:  萨利色尔卡 - 挪威希尔科内斯 (早/午/晚餐)
第八天的北欧之旅将您带至挪威的希尔科内斯，全天充实而令人兴奋。在萨利色尔卡，您将参与捕捞
帝王蟹之旅，亲身体验在北极寒冷的海域捕捉这蟹类的刺激。之后还可以享用帝王蟹吃到饱自助餐！
这一系列活动将为您的北欧之旅创造充满新奇和兴奋的回忆，留下难忘的北极体验。

DAY 9: 希尔科内斯 - 芬兰伊瓦洛 (早/午/晚餐)
第九天的北欧之旅将您从挪威的希尔科内斯带往芬兰的伊瓦洛。路上您将有机会窥探野生驯鹿，途中
停留拍照，近距离欣赏北欧野生驯鹿的风采 (*据驯鹿栖息情况而定)。

DAY 10: 伊瓦洛        赫尔辛基 (早/-/-)
第十天的行程从伊瓦洛返回赫尔辛基。在赫尔辛基，这一天被安排为自由行，您将有充分的时间自由
探索这座城市。早晨提供早餐，而中午和晚上的餐食将由您自行安排。这一天为您提供了在赫尔辛基
尽情体验、自由探索的机会，欣赏城市的风景和文化魅力。

DAY 11: 赫尔辛基 - 马来西亚 (机上用餐)
赫尔辛基飞返马来西亚

DAY 12: 抵达马来西亚

如果遇上特殊情况，如恶劣天气，交通事故等，本公司保留更改或取消行程


